
O delovanju RK v KS Vič
KS Vič obsega nekaj čez dva tisoč gospodinjstev. Kra-

jevni odbor Rdečega križa v tej KS deluje že vrsto let.
Nekaj let smo ob izteku starega lela organizirali tudi

siečanja starejših občanov v osnovni šoli Vič. Ker pa je
bilo zadnja tri lcta premalo denarnih sredstev se to več ni
dalo organizirati. Vendar na najstarejše in bolne krajane
nismo pozabili, saj jih vsako leto obiščemo na njihovih
domovih in v domovih starejših občanov, kjer so v oskrbi
naSi krajani. Obdarujemo jih tudi s skromni darili. Vsi so
veseli naSega obiska, da sc spomnimo na njih.

Imeli smo tudi organizirano merjenje krvnega pritiska,
vendar trenutno nimamo strokovne osebe za tako delo,
zato prosimo, če je v naši KS kdo, ki je strokovno
usposobljen za to in, ki bi bil prostovoljno ali proti
simboličnemu plačilu opravljati to delo vsaj enkrat do
dvakrat na mesec, naj da svojo ponudbo na KO RK
Viška 42. Na sedežu te KS se bi tudi izvajalo delo ob
določenem urniku za celo leto vnaprej.

Vsako leto pobiramo tudi članarino RK katero plačuje
oziroma se na njo odzove večina krajanov in nekateri
darujejo tudi več kot znaša članarina. Tako smo v letu
1993 zbrali 143.000 tolaijev, za kar se še enkrat lepo
zahvaljujemo vsem, ki ste dali svoje prispevke. Ob tej
priliki že sedaj prosimo vse krajane, da se tudi v letoš-
njem letu odzovete naSi akciji in prispevate po svojih
zmožnostih. O višini članarine za leto 1994 pa boste še
naknadno obveščeni. Mislimo pa, da bo enaka kot v lan-
skem letu.

Če bo tudi letošnja akcija uspela tako kot lansko leto,
potem upamo, da bomo letos spet lahko organizirali
srečanje starejših občanov ob izteku starega leta. Čeprav
malo pozno, pa vendar iz srca želimo tudi vsem krajanom
čimveč zdravja v letu 1994.
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